
Svenska Rottweilerklubben 
Dagordning: Medlemsmöte i Kosta 

Tid och datum: onsdag 2023-07-19 kl. 19.00 
Plats: Matsalen, Kosta skjutfält, Kosta. 

  Medlemskontroll från kl. 18.30 
 

 Mötets Öppnande             

 Fastställande av röstlängden 

  Presentation av styrelsen  

 Val av mötesordförande och mötessekreterare 

 Val av två justerare tillika rösträknare, som tillsammans med mötesordförande justerar 
protokollet 

 Beslut om närvaro- och yttranderätt av personer enligt §7 moment 2 i stadgarna 

 Fråga om mötet har blivit stadgeenligt utlyst 

  Fastställande av dagordning 

 Motioner, genomgång och beslut 

 Motion angående namnbyte på Rasmästerskap 

  Motion gällande kvalregler till IGP-VM och FH-VM 

 RasSpecifik Avelsstrategi (RAS) – vad är det? 

 Diskussion i grupper 

        Hur ska vi få ut fler rottweiler på bruksprov? 

   Hur ska vi få fram betydelsen av hur viktig hanteringen är för vår ras och hur få till 
träningen av densamma? 

 Övriga frågor 

 Mötets avslutande 

 
I samband med medlemsmötet hoppas vi på att så många som möjligt vill komma och träffa 
oss i styrelsen. Vi vill gärna dela med oss av vårt nuvarande arbete, vilka aktuella frågor vi 
behandlar och hur vi tänker framåt för vår rasklubb. 

Men framför allt vill vi träffa er! Våra medlemmar, utan er ingen rottweilerklubb. 

Tillsammans arbetar vi för att driva vår fantastiska rasklubb mot framtiden. 

Välkommen! 
 



Motion angående namnbyte på Rasmästerskap. 
 
Anledningen till denna motion är följande 
 
På lägret v 29 på Kosta skjutfält har vi stort fokus på patrullhundar till försvarsmakten. Vi 
har grupper för certifierade hundar, hundar under utbildning & hundar som avlagt 
godkänt anlagsprov. 
Vi har även instruktörsledda kurser för patrullhundar. 
Vi har ett uppdrag från 
myndigheten för samhällsberedskap via Svenska Brukshundsklubben att få fram 
patrullhundar till försvarsmakten. 
Detta är något vi arbetar aktivt med under lägret eftersom Svenska Rottweilerklubben är 
en rasklubb underställd Svenska brukshundklubben. 
Vi vill kunna fortsätta ha ett Rasmästerskap i patrull inom Svenska Rottweilerklubben. 
Vi tycker att det är viktigt att framhäva just rottweilerns utmärkta duglighet som 
patrullhund. 
Vi anser att ett rasmästerskap smäller högre än ett klubbmästerskap. 
Ett klubbmästerskap kan för många uppfattas som att det är en inofficiell tävling även 
om det inte behöver vara så. 
Eller så väljer man kanske hellre att tävla i klubbmästerskap på sin lokala 
brukshundklubb istället. 
De flesta andra rasklubbar har just Rasmästerskap så varför ska inte Svenska 
Rottweilerklubben få arrangera Rasmästerskap? 
Vi behöver öka antalet tjänstehundar till försvarsmakten & därför vill vi ha ett riktigt 
attraktivt Rasmästerskap som avslutning på lägret. 
Vi tycker inte att Rottweilerklubben ska ha ett förbud mot vad man får kalla ett 
mästerskap. 
Vi anser att dom som är engagerade inom tävling ska ha både frihet & ansvar för vad 
arrangemang ska ha för benämning & inte vara begränsade av förbud. 
 
Viktigt att vara medveten om är att kan vi inte ansöka om ett rasmästerskap inom SBK 
blir det det en vanlig officiell tävling då är det fortfarande till viss del förtur för tävlande för 
Rottweilerklubben i akl-hkl men ingen förtur i ekl. 
 
Det finns också en aspekt som de tidigare motionärerna kan ha missat och det är att 
genom att ändra till ”klubbmästerskap” så går det inte att fylla i rutorna i SBK tävling för 
det finns ingenting där som heter klubbmästerskap. Således blir klubbmästerskap en 
inofficiell tävling & det kanske inte var tanken. 
Vi bifogar en bilaga samt en bild till vår motion med förklaringar kring detta. 
 
Vi yrkar på att beslutet om att bifalla motionen från årsmötet 2023 om att byta namn på 
Rasmästerskap upphävs. 
 
Vi yrkar på bifall för vår motion. 
 
Motionen är skriven av 
Svenska Rottweilerklubbens lägerkommitté & utskottet för tävling 



Suss Hartvig 
Lisa Bergman 
Karin Morander 
Åsa Jarl 
Lotta Jägare 
Sanne Johansson 
Jonna Östlind 
Nathalie Larsson 
 
 



 
Inom Svenska brukshundsklubben finns det ingen officiell bruksprovs tävlingsform som 
heter ”Klubbmästerskap”, Rasklubbarna har möjlighet att anordna ett vanligt officiellt 
bruksprov eller ett Rasmästerskap som då också är en officiell tävling. Det som skiljer 
dessa åt är prioriterings reglerna dvs hur platserna fördelas mellan anmälda ekipage om 
dessa är fler än vad det finns platser till.  
 
Vid en officiell tävling i akl-hkl anordnad av rasklubb men som inte är ett rasmästerskap, 
fördelas platserna enligt prioriteringsordningen nedan 
 
1. Ej redan uppflyttad   

1.1. Tävlar för arrangören och med ras hänförd till arrangören   
1.1.1.Tidigare starter   

1.2. Tävlar ej för arrangören eller med ras ej hänförd till arrangören   
1.2.1.Tidigare starter   

2. Redan uppflyttad   
2.1. Tävlar för arrangören och med ras hänförd till arrangören   

2.1.1.Tidigare starter   
2.2. Tävlar ej för arrangören eller med ras ej hänförd till arrangören   

2.2.1.Tidigare starter    
  

Och vid tävling i ekl, arrangör lokalklubb eller rasklubb, ej DM eller RM(Rasmästerskap)  
 
Vid en ”vanlig” tävling i elitklass (inte DM eller RM) fördelas endast hälften av de 
ordinarie platserna (avrundat nedåt vid ojämnt antal platser) med hjälp av 
prioriteringsfaktorerna. Övriga ordinarie platser samt alla reservplatser fördelas därefter 
slumpmässigt.  
  
Vid ett Rasmästerskap gäller i stället följande prioriteringsregler:  
 
Tävling i akl-hkl, arrangör rasklubb, RM  
1. Tävlar för arrangören och med ras hänförd till arrangören  

1.1. Kval-resultat  
1.2. Ej kval-resultat  

2. Tävlar ej för arrangören eller med ras ej hänförd till arrangören  
2.1. Ej redan uppflyttad  

2.1.1.Tidigare starter  
2.2. Redan uppflyttad  

2.2.1.Tidigare starter  
 

Tävling i ekl, arrangör rasklubb, RM  
1. Tävlar för arrangören och med ras hänförd till arrangören  

1.1. Kval-resultat  
1.2. Ej kval-resultat  

2. Tävlar ej för arrangören eller med ras ej hänförd till arrangören  
2.1. Tidigare starter  



  
Källa 
prioriteringsregler:https://brukshundklubben.se/media/vvwbwbwo/anvisningar_for_priori
tering_overanmalan.pdf  
  
Ovan innebär att om en ”vanlig” officiell tävling anordnas har den egna rasen ingen 
förtur oavsett vilken klubb ekipaget tävlar för i elitklass.   
Prioriteringen sker med ett knapptryck och i SBK tävling där systemet håller reda på de 
olika parametrarna.   
Obs, att prioriteringsreglerna endast gäller vid bruksprov, dock finns det inom lydnad och 
rally inte heller någon officiell tävlingsform som heter ”Klubbmästerskap” som 
arrangören kan ansöka om att få arrangera.   
  
I SBK tävling kan man ändra texten som står i den gulmarkerade rutan nedan, dock går 
det inte att ändra texten i de rödmarkerade rutorna.  
  

  
Skall klubben själv helt kunna välja vilka som kommer med så är det en inofficiell tävling 
som är alternativet annars behöver vi rätta oss efter SBKs regler och anvisningar.  
 
 
 
 



 



RASKLUBBSSTYRELSENS YTTRANDE  

Motionärernas yrkande:  

- Häva årsmötesbeslutet avseende namnbyte från Rasmästerskap till 
Klubbmästerskap.  

Rasklubbsstyrelsens ställningstagande  

Styrelsen instämmer i motionärernas framställan att det är viktigt att vi framhäver vår 
ras och kan öka antalet tjänstehundar till Försvarsmakten.  

Motionärerna anser att ett attraktivt rasmästerskap skulle bidra till detta och ser en 
risk i att medlemmar väljer bort rasklubbens klubbmästerskap till förmån för sin 
lokala brukshundsklubbs klubbmästerskap.  

Grundtanken med motionen som bifölls på årsmötet var att minska missförstånd och 
osäkerhet gällande anmälningsförfarandet och därmed påverkan av 
prioriteringsreglerna. Utskottet för tävling och samhällsnyttas arbete med att 
förtydliga reglerna och uppmärksamma möjliga deltagare på dessa i god tid inför 
mästerskapen ansågs inte vara tillräckligt. 

Som motionärerna till denna nya motion påpekar är klubbmästerskap inte en officiell 
tävlingsform inom SBK och tävlingen (KM) faller då inom ramen för ”officiell tävling 
anordnad av rasklubb”.  

Rasklubbsstyrelsen ser precis som motionärerna, att genom att byta namn från 
rasmästerskap till klubbmästerskap, tappar vi inom bruksgrenarna kontroll över 
prioriteringsordningen i framför allt elitklass. I elitklass kommer då endast hälften av 
de ordinarie platserna (avrundat nedåt vid ojämnt antal platser) fördelas med hjälp av 
prioriteringsfaktorerna. Övriga ordinarie platser samt alla reservplatser fördelas 
slumpmässigt. Det innebär alltså en större risk för våra rottweiler att bortprioriteras 
mot hund av annan ras.  

Även i akl-hkl skiljer sig prioriteringsreglerna åt om det är rasmästerskap eller annan 
officiell tävling arrangerad av rasklubb. Tävlande för arrangören och med ras hänförd 
till arrangören (både uppflyttade och ännu ej uppflyttade), prioriteras före tävlande 
för annan klubb än arrangören, eller med ras ej hänförd till arrangören om det är ett 
rasmästerskap.  

Det enda sättet att styra till 100% över prioriteringsreglerna är att anordna en 
inofficiell tävling.  

Källa prioriteringsregler: 
https://brukshundklubben.se/media/vvwbwbwo/anvisningar_for_prioritering_overan
malan.pdf  

 

Rasklubbsstyrelsen föreslår med hänvisning till ovan att motionen bifalles. 



Motion gällande kvalregler till IGP-VM samt FH-VM  
 
Bakgrund:  
Tidigare år har kvalificeringsperioden genomförts den 1 juni och avslutas 31 maj inför 
kommande VM. 
Det innebär att kvalperioden blir väldigt kort, att det är många tävlingar som genomförs i 
juni-augusti samt  att kvalperioden avslutas långt innan IFR- VM som de senaste åren varit i 
slutet på oktober.   
 
Förslag: Kvalperioden skall vara 20230601-20240801 
Vid tävlande på SM alla raser samt FCI-kval alla raser ska en högre koefficient tilldelas på 
poängen då det är mycket större konkurrens, hårdare bedömning och för att främja 
rottweilern som brukshund.  
Det är där den stora publiken finns i Sverige och där vi kan visa upp vår ras i stor  konkurrens 
med andra raser. 
  
 
Med vänlig hälsning Madeleine Daleo 
 
 

Rasklubbsstyrelsens yttrande 
 
Motionärens yrkande: 
Förändring av kvalperioden till IGP-VM och FH-VM 2024 samt att kvalresultat från SBK 
SM och FCI-kval ges en högre koefficient. 
 
Rasklubbsstyrelsens ställningstagande 
 
Beslut kring kvalregler bör ligga på styrelsenivå så att UG IGP snabbt och enkelt kan lämna 
in förslag för justering av kvalregler via ett styrelsebeslut och inte vara låsta till att detta ska 
ske på ett medlemsmöte eller årsmöte som bara genomförs en gång per år. Underlaget till 
detta är att kvalreglerna är levande beroende på när arrangörerna anordnar sina VM och har 
olika deadlines för anmälan, något vi inte vet ett år i förväg. 
 
Rasklubbsstyrelsen föreslår med hänvisning till ovan att motionen avslås men att den går 
vidare till UG IGP som ett inspel i deras fortsatta arbete. 
 


